
Fjære barneskole 

Referat FAU møte 2-2024/25 
 

Tid:  Tirsdag 5. november kl. 18.30 
Sted:  Personalrommet, Fjære barneskole  
Referent:  Tove Linn Tjersland 
 
Til stedet:  
 1A Knut Lia 

1B Per Christian Rosmo 
2A Ole Reiersen 
2B  Aleksander Blandkjenn Engvoldsen 
3A Anne Margrethe B. Thorsen 
3B Tove Linn Tjersland 
4A Signe Lise Torgrimsen 
4B Ole Morten Egeland 
5A Eivind Tunsberg  
5B Stine Dale  
6A Karin Rosåsen 
6B Maren Helene Pedersen 
7A Jenni Dahlsbâck  
7B Eli Gjesdal Erichsen   
7C Ida Åkervik 

   

Saksliste 
Sak 9/24-25: Status ny skole  

 Oppdatering av prosjektleder fra Grimstad kommune.  
o Prosjektleder går igjennom planløsninger og utomhusområde.  
o Det informeres om at skog med kulturminner også skal brukes som 

lekeområde.  
o Det vil ikke bli ytterligere parkering enn det som er i øvre skolegård. Vei ned til 

Vikhallen vil bli stengt av med en bom.  
o Det er usikkert hva som vil skje med ungdomskolen i framtiden.  
o Plan over utvendige stikk og belysning vil bli utarbeidet.  
o Kommunen søker på alle midler det er mulig å søke på. Dette bidrar til at 

kommunens lån blir mindre og ikke en ekstra bonus til skolen.  
o Trafikkområdet er ikke ferdigstilt. Dette vil ferdigstilles når skolen ikke er i bruk 

(sommerferien). Det vil bli anlagt en drop-off sone i tillegg til den som er der i 
dag.  

o Vei fra rundkjøring og inn til parkering er alt for smal og skal endres på. Denne 
er blitt bygd feil.  

o FAU informerer kommunen om at trafikkforholdene på nåværende tidspunkt er 
uoversiktlig og farlig. Utydelige grenser og lite skilting gjør at både myke 
trafikanter og bilister er usikre på «trafikksystemet» og hvor man skal gå. Det 
mangler fotgjengerfelt og markeringer. Det er også dårlig med lys.  

o FAU mottok link til kommunens trafikksikkerhetsplan den 19.11.24. Her er det 
mulig å komme med innspill til nye tiltak som bør være med på lista. Frist for 
innsendelse er 6. desember 2024. 



o Prosjektleder for ny skole nevner at den gamle inngjerdede fotballbanen i 
skogen regnes som en del av nytt uteområde og skal fikses /pusses opp før 
ny skole tas i bruk. Prosjektleder understreker at det skal komme lys her som 
på resten av uteområdet, i tillegg til lys ved den nye planlagte gapahuken mot 
butikken.  

 

Sak 10/24-25: Info om skolen, økonomi og budsjett 
 Temauke: Verden. Alle klassene har fordypet seg i et land hver. Prosjektene de har 

hatt utstilles på høstfesten.  
 Skolefotografering 

o Lima Foto eller Norsk Skolefoto? Skolen har vært misfornøyd med Lima Foto 
og ønsker nå å bytte til Norsk Skolefoto.  

 Uteområdet 
o Skogen/bekken er åpen for lek. 5-7 trinn bruker skogen som sykkelbane.  

 Leksetid 
o Fra januar 2025 blir det leksetid bare mandager for 3.-7.trinn – 1 time i uka.  
o Fra neste skoleår blir det leksetid for 4.-7.trinn – 1 time i uka.  

Det har ikke vært leksehjelp for 7. trinn tidligere, men dette blir nå innført etter 
ønske fra elevene.  

 Omvendt julekalender 
o Hvem skal pengene gå til? FAU ønsker å spille ballen videre til elevrådet og 

høre med dem hvem de syntes pengene skal gå til.  
 Juleavslutning 

o Arrangementet er avlyst. I stedet blir det en avslutning for skolens elever på 
dagtid der elever og lærere går rundt juletreet i Vikhallen.  

 Siste skoledag 
o Siste skoledag fredag 20.desember slutter alle elevene kl. 12.45. Det går 

buss.  
 Økonomi 2024 

o Pr. september – 478 000,- kr. Har klart å spare inn noe.  
 Lærenorm  

o 1.-4.trinn mangler 1,1 årsverk for å nå minstekravet  
o 5.-7.trinn 0,6 årsverk mer enn minstekravet 

 Kutt denne høsten 
o Deltakelse fra ansatte på høstfest 
o Juleavslutning 
o Ved fravær blir ansatte omdisponert, vikarer blir satt inn når det er helt 

nødvendig  
o Buss til julegudstjeneste 

 Økonomi 2025 
 Størrelse på kutt 

o For å komme i balanse må vi kutte ca. 1,6 mill, det tilsvarer 1,5 årsverk 
miljøarbeider og 0,75 årsverk pedagog  

o Ingen midler til vikar 
 Hvilke kutt vil vi gjøre 

o Vi ser på alle ikke lovpålagte oppgaver først 
• Deltakelse fra ansatte på sosiale arrangement 
• Skyss til aktiviteter i skoletiden 
• Leksetid 
• Sosiallærer 
• Hommedal skolegård (alternativ skolearena) 

o Muligheter for å slå sammen trinn i enkelte fag 
o Muligheter for å endre vedtak 
o Ulike medlemskap (f.eks. TL (trivselslærer), teaching funtastic) 



o Læremidler (bøker, lisenser…) 
 

Sak 11/24-25: Kommunedirektørens budsjettforslag 
 Oppvekst: 

«Innenfor oppvekst foreslår kommunedirektøren kraftige kutt i bemanningen særlig i 
skole, men også i barnehage, voksenopplæring og barn, unge og familie. 
Kommunedirektøren foreslår ytterligere utredning av skolestruktur, og å fjerne 
tilskudd til Hommedal skolegård og åpne barnehager. Det ligger også inne forslag om 
stans i videreutdanning for lærere og at barnehagebarn må vente lenger på plass 
fordi antall telletidspunkt reduseres fra 4 til 1 per år.» 
 

 «Under arbeidet med årsbudsjett- og økonomiplan 2025-2028 har det blitt synliggjort 
at det vil bli svært krevende, og i noen tilfeller kanskje ikke mulig, å levere tjenester 
innenfor gjeldende lovverk eller å innfri innbyggernes forventninger.» 
 

 «Rammene for skolene ble strammere i 2024 enn 2023 nivået. For 2025 legges det 
opp til ytterligere innstramming når det tas hensyn til lønn- og prisstigningen.» 

 
 «Rektorene har stått overfor svært krevende prioriteringer når ulike lovkrav settes opp 

mot hverandre innenfor stramme økonomiske rammer. Dette vil bli ytterligere 
forsterket i 2025 og skjerpet styring og lederstøtte kan bli avgjørende for at skolene 
fremover skal evne å levere innenfor tildelte rammer. Eksempler på dette er å innfri 
enkeltvedtak til spesialundervisning, innfri minstenorm for lærertetthet, ha oppdatert 
læreverk og hensiktsmessig og effektiv organisering. Rektorene på de minste 
enhetene tar selv mange vikartimer for å holde lønnskostnadene nede.» 

 
 Rektor viser i tabell forslag til kutt fra kommunedirektøren og hvilke sparinger dette vil 

gi totalt.  
 Frist for innsendelse av høringsuttalelse er 30. november.  

 

Sak 12/24-25: Høstfest 07.11.24 
 Årets høstfest gikk veldig bra. Vi forlot klasserommene slik de var og barn fikk vise 

fram landene de hadde jobbet med under temauka.  
 Det kom inn et overskudd på 14 000,- som går til ny lavo.  

 

Sak 13/24-25: Status på Lavvoen 
 Dugnadsansvarlig informerte om innhentede tilbud for materialer, riving av 

eksisterende lavo og bygging av ny.  
 Det er innhentet gode priser på arbeider fra Sam Eyde skole og materialer vi får fra 

Monter.  
 Riving av gammel lavo er påbegynt. Bygging av ny vil skje til våren.  
 Det er inngått kontrakt med grunneier og god informasjon om prosessen er videreført.  

 

Sak 14/24-25: Innkjøp til FAU 
 Innkjøp til FAU må gå gjennom leder/nestleder. 
 Kasserer har innført en 2 trinns godkjenning slik at 2 medlemmer fra FAU godkjenner 

til enhver tid.  
 

Sak 15/24-25: Eventuelt 
 Leder og nestleder informerer om deltagelse på KFU møte.  

o Alle skolene var til stede. Leder for KFU ble Mathias Bødtker fra Eide skole.  
o Neste møte ble avholdt mandag 11. november. Budsjett er tema.  



o BUK – barne- og unges kommunestyre utgår.  
o Det foreslås at neste år velges det en egen KFU representant i FAU slik at 

ikke alle oppgaver faller på leder eller nesteleder. Dette har blitt praktisert 
tidligere.  

 


